
   
 

  

VEREJNÁ DISKUSIA 
 
 

o budúcom využívaní frekvencií 
z frekvenčného pásma 1500 MHz 

 
     Úrad pre reguláciu elektronických komunikácií a poštových služieb (ďalej len „úrad“) ako 
národný regulátor a cenový orgán v oblasti elektronických komunikácií zodpovedný, okrem iného,   
aj za správu frekvenčného spektra, zvažuje budúce využívanie, ako aj možné prideľovanie frekvencií 
z frekvenčného pásma 1500 MHz.   
 

Frekvencie z frekvenčného pásma 1500 MHz boli určené pre pozemné systémy schopné 
poskytovať elektronické komunikačné služby rozhodnutiami Komisie (EÚ) 2015/750  z  8. mája 2015 
a  (EÚ) 2018/661  z 26. apríla 2018. 

 
Predmetné frekvencie sú v súčasnosti nevyužívané a úrad s cieľom podpory nových 

technológií a efektívneho využívania frekvencií zvažuje možnosti ich prideľovania.  
 
Úrad vyhlasuje túto Verejnú diskusiu s cieľom zistiť záujem a názor poskytovateľov verejných 

elektronických komunikačných služieb, ako aj verejnosti, o využívanie frekvencií z frekvenčného 
pásma 1500 MHz. 
 

Svoje stanoviská k otázkam definovaným úradom, ako aj pripomienky a návrhy nad rámec 
týchto otázok, prosím, predložte v písomnej alebo elektronickej forme na adresu: 

 
 

 
 
Príspevky do verejnej konzultácie je možné zasielať v tlačenej forme na adresu: 
 
Úrad pre reguláciu elektronických komunikácií a poštových služieb  
Továrenská 7, P. O. Box 40  
828 55 Bratislava 24  
 
alebo v elektronickej forme na e-podatelna@teleoff.gov.sk v termíne do 19.11.2020. 
 
 
 
 
V Bratislave, dňa 04. novembra 2020 
 
                                                                                         
 
 
 
 
 
        Ing. Milan Mizera 
 riaditeľ odboru správy frekvenčného spektra 
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